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Földrajz- és Földtudományi szakterületi koordinátor beszámolója
Ádám Rozália

2020.12.01. − 2021.01.30.

Időrendi bontás

2020.12.03. Mentorbevonó I.

2020.12.07. Mentorbevonó II.

2020.12.11. FF SzaCs

2020.12.16. Rekrutációs Egyeztető
Bizottság ülése

2020.12.18. Tisztségviselői ülés

2021.01.06-12. Földtudományi
szakirányválasztási tájékoztatóhét

2021.01.11. Rekrutációs Egyeztető Bizottság
ülése

2021.01.12. FF IT

2021.01.20. Rekrutációs Egyeztető Bizottság ülése

2021.01.22. Tisztségviselői ülés

Szöveges beszámoló

A decemberi Küldöttgyűlést követően sem állt le a munka a félévre. A szorgalmi idő-
szak utolsó két hetében megtartottam a mentorrendszerrel kapcsolatos szakos tájékoztatót
Csepi, mentorkoordinátorunk kérésére. Habár hatalmas érdeklődési számról (4 és 6 fő) nem
számolhatok be, örömmel tapasztaltam, hogy, akik igazán érdeklődnek mindkettőre eljöttek
és bátorítottak társaikat is. Ennek következtében én sikernek könyvelem az eseményeket.

2020 utolsó SzaCs ülésén a mentorfelelős pozíció szerepére hívtam fel elsősorban a figyel-
met, illetve jeleztem, hogy hamarosan lemondok a pozíciómról, így várom az érdeklődőket.
Továbbá beszélgettünk a vizsgákkal, vagy az azok meghirdetésével kapcsolatos felmerülő
problémákról, valamint az elmúlt félév tapasztalatairól. Felmerült továbbá a vizsgaidőszak-
beli játéknapok lehetősége, amiért utólag is elnézést kérek, hogy nem valósultak meg.

Január első két hetében került sor a Földtudományi szakirányválasztási tájékoztatóhétre,
amelynek megszervezésével a gólyák szakirányválasztási döntését kívántam megkönnyíteni.
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Idén mesterszakos és doktorandusz hallgatókat kértem fel, akik egy-egy kijelölt napon tar-
tották meg tájékoztatóikat összesen egy héten át. A résztvevők láthatóan élvezték, azonban
itt is egyértelmű volt a szakirányt jellemző érdeklődőszám csökkenési tendenciája.

Ahogy az időrendi bontáson is látszik három Rekrutációs Egyeztető Bizottság ülésen is
részt vettem, mindhárom témája az Educatio volt. Ez nem véletlen, a szerevezés egészen
kaotikussá vált a weboldallal kapcsolatos problémák és információhiány miatt. Itt szeretném
megköszönni minden résztvevő segítségét és türelmét, valamint a munkájukat mindezek
ellenére!

Az Intézeti Tanács ülésen a legfőbb kérdések a földrajz alapszak tantervi módosítása,
egy új specializáció bevezetése, valamint egy új teljesítményértékelési és minőségbiztosítá-
si rendszer létrehozása voltak. Utóbbi igazán hangsúlyos kérdés volt, hisz a Földrajz- és
Földtudományi Intézetben eddig nem volt hasonló sem.

Az utóbbi két tisztségviselői ülés leginkább közös eszmecsere volt. Az elnöki vezetés jó
úton halad, hogy egy jó tisztségviselői közösséget alakítsanak ki, ehhez további sok sikert
kívánok nekik!

Zárszó

Feleadatkörömnek megfelelően a hallgatói megkersésekre reagáltam, a delegáltságaimnak
eleget tettem, ahogy azokat részletesen ki is fejtettem.

Végezetül szeretném megköszönni mindenkinek a közös munkát! Mindenkit egyesével
hosszú lenne felsorolni, így csupán külön köszönet illeti a szakterület aktív tagjait, akik
bizalmat szavaztak nekem, akikre támaszkodhattam és mindig számíthattam ez alatt a 66
hét alatt!

Paloznak, 2021.01.30. Ádám Rozália

adam.rozalia@ttkhok.elte.hu
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